
 

 

 

 מתנ"ס צור שלום 17:30 - 13.03.2019 - 2ישיבת הנהלה 

רני מרקוביץ, מיקי קאוף, אבי לפ, דנה נחמני, טלי סוקניק, ליאת בוגנים, חיים אוחנה, שמעון  :נוכחים

ירון סלמן, גונן כהן, יעקב אנגלנדר, קובי הורדי, לוין, עמירם מסס, ארז בן נתן, ענת וורמברנד, מירי גנון, 

 לר ויפית סויסה.אושרה וקס

 

טיול(, -ליאור טרגן, מזי שניידר )הודיעהבאילת(, -איריס שני, ברק ששון, דורון מרקוביץ )הודיע :לא הגיעו

 עמי ראובן )הודיע( ורחמים עגיב.

 
 ערב טוב לישיבה השנייה. כל אחד מהחברים יציג את עצמו. עמירם:

 ם של חברת "תנובה" בשיתוף רשת המתנ"סים.מיז -מציגה את המצגת שהכינה לבית לגדול טוב  אושרה:

 מציגה את המצגת שהכינה לפעילויות מתנ"ס צור שלום. יפית:

 מספרת על תוכנית "מפתחות" שבאחריותה.

 מבקש לבדוק אם יש אפשרות להוסיף עוד מלגות ל:תוכנית מפתחות". מיקי:

  .להערכתי לא. שנה שעברה לא הצלחנו למלא את כל המלגות שקיבלנו ארז:

 80%-קיבלנו פניות מחברי ההנהלה על בקשתם על ועדה שהם מעוניינים להשתתף בה. נענינו ל עמירם:

 מהבקשות.

 :הצגת הועדות

 ביקורת כח אדם תכניות כספים

 חיים אוחנה שמעון לוין מיקי קאוף אבי לפ

 מזי שניידר ליאור טרגן טלי סוקניק גונן כהן

  ססעמירם מ קובי הורדי דורון מרקוביץ

   מירי גנון ירון סלמן

 עמי ראובן ענת וורמברנד
 :מרכז הועדה

 ארז בן נתן
 

   ליאת בוגנים יעקב אנגלנדר

   דנה נחמני 

   איריס שני 

 

יש גם ועדת מכרזים ועדת קניות. אני אבחן את כל פעילות המתנ"ס לגבי בחירת הועדה )מכרזים או 

 .קניות(, בהתאם לסכום הקניות של המתנ"ס

וכן יש רצון לשנות את מורשי החתימה, ומוריס אסולין פרשו והם היו מורשי החתימה, הואיל ועזרא חכם, 

 :אני ממליץ על הקבוצות הנ"ל להיות מורשי החתימה של המתנ"ס

 

 

 



 

 

 

 

 :קבוצה א'

 עמירם מסס

 עמי ראובן.

 :קבוצה ב'

 שמעון לוין.

 ענת וורמברנד.

 

המרכז מחייבת ומזכה את "ל, אחד מכל קבוצה, בצירוף חותמת חתימת שניים מתוך מורשי החתימה הנ

 המרכז בכל דבר ועניין.

 אישור פה אחד למורשה חתימה. הצבעה:

 

 לגבי נושא הנוכחות בישיבות ההנהלה והועדות, אני מבקש נוכחות מלאה.

 ממנו.חבר שלא יופיע שלוש פעמים לישיבות הנהלה, אודה לו על תפקידו ונאלץ להיפרד 

 מבקשת שהוועדות יתקיימו רק בשעות אחה"צ כולנו עובדים. ה:דנ

 על פי חוק של משרד הפנים כל הישיבות יתקיימו רק בשעות אחה"צ.  עמירם:

  כולנו מתנדבים.

 עד שבוע הבא נוציא לו"ז של ישיבות ההנהלה לכל השנה. ארז:

 מבקש לשלוח גם הודעות בוואצטאפ של הקבוצה. יעקב:

 ת ההזמנות ללוח שנה, אלא רק מי שיש לו אאוטלוק.לא כולם מקבלים א

 בנוסף נתקשר טלפונית כמה ימים לפני וניידע על הישיבה הקרובה. עמירם:

 מבקש לשלוח את סדר היום לפני הישיבות. ירון:

 קבוע.מבקש לא לקיים את הישיבות בימי רביעי אחה"צ אני בלו"ז תפוס באופן  קובי:

 אחת לחודש.  -קיים, יש ישיבות מועצה יום רביעי אי אפשר ל ירון:

 המיילים.מבקש לעדכן את כתובת המייל. יש טעות בכתובת. אני לא מקבל את  חיים:

 הכל יטופל ויעודכן.   ארז:

 אנחנו היום בחודש מרץ, לקראת חודש אפריל ורוצים להתחיל להכין את  עמירם:

 ילדים. 1,500-בשנה שעברה היו למעלה מלמשל הקייטנות.  -עצמנו לפעילויות הקיץ 

 אנחנו צריכים להתארגן על מנת לתת מענה בצורה מסודרת.

 צריך גם להנגיש מבחינת המחיר. דנה:

 שיתאים. בשנה הקודמת קיימנו ועדה, בדקנו מחירים מול כל הקריות וסגרנו על מחיר  ליאת:

 מודה גם לעדי מעוז שמארגנת את כל הפעילות בקייטנות.

  שאנחנו הכי נמוכים.ישנם משפחות שאין להן אפשרות למימון כספי, גם אם אנחנו חושבים  רם:עמי

 חשוב שתדעו, שלא יהיה ילד שלא ישתתף בקייטנה בגלל עלות כספית. 

 אין ילד שירצה ולא יהיה. אנחנו כבר נמצא את התשובה.

 תנו.קודם כל נראה כמה ילדים יש שזקוקים ונבחן את הכלים שיהיו לרשו



 

 

 

 זה גם היה ככה בשנים הקודמות. ליאת:

 יש ועדת הנחות. שמעון:

 בועדת הנחות יושבים בד"כ היו"ר ואני.  ארז:

אני מאמין שבועדה הראשונה או השנייה של ועדת תכניות נתעמק יותר  בקצרה אתייחס לפעילות קיץ.

אני עוד לא יודע להגיד קייטנות, בגני הילדים אנחנו מוגבלים לפי חוק ה זה רק סקירה כללית.  בקייטנות.

בסוגיית הקייטנות מי שקובע את המחירים זה משרד הפנים ולא משרד  מה יחוקק לגבי הקיץ הקרוב.

שנים לעומת שכר  4-החינוך. שאלת המחיר היא שאלה מאוד מורכבת. המחיר של הקייטנות לא עלה ב

 ת הקייטנה ולא למחיר.השיח הנכון הוא לאיכו .שעלה ושאר הוצאות התפעול המינימום

 קייטנות בתי הספר: אנחנו נמשיך השנה מה שהתחלנו בשנה שעברה. 

 קייטנות רק לגילאי ג' ולכן אנחנו מפעילים -מחזור ראשון יש את הקייטנה של החופש הגדול לכיתות א'

 ו'.-ו'. ובמחזור השני אנחנו מפעילים קייטנות לגילאי א'-ד

 ק חיצוני.לקייטנות הקיץ אנחנו מביאים ספ

ומצד שני זה מאוד מקל קייטנת מדעים וקייטנת הרפתקאות. זה מאוד עוזר לנו להביא תכנים איכותיים 

 מבחינה טכנית.

 .ובמקביל כמו בכל שנה בבית לגדול טוב יש קייטנה

 השנה לא תיפתח קייטנה בגבעת הרקפות. אולם הספורט עובר שיפוץ בקיץ.

 ר השני.יש צורך להתארגן גם למחזו עמירם:

 .08.08.2019-לא יתקיימו קייטנות אחרי ה

 יש פתרון למי התהום שבמתנ"ס רקפות? דנה:

 ההורים לא יאהבו את העניין שלא תהיה להם קייטנה בגבעת הרקפות. ענת:

בכפוף למציאת מקום ראוי  –ם שירצו ונדון בזה בועדת התכניות צריך לבדוק את כמות הנרשמי ארז:

 לקייטנה.

 פו של דבר אנחנו מקיימים קייטנה בעיר.בסו עמירם:

 לועדת ההנחות צריך לצרף עוד חבר. מלבד עמירם מסס וארז בן נתן. מיקי:

 אם יש צורך להוסיף עוד חבר אין בעיה. עמירם:

 בועדת הנחות, יש נוהל מסודר לפי קריטריונים של הכנסה, נפשות... ארז:

 הישיבה הסתיימה. תודה רבה! עמירם:

 

 

 

 

 

 

 יבית אביטלאב רשמה:


